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بازیکن کروات فصل گذش�ته تیم فوتبال استقلال می گوید در صورت اصلاح شرایط 
مدیریتی باشگاه استقلال، احتمال مذاکره با این باشگاه برای برطرف کردن مشکلات 

مطالبات و حتی بازگشت به جمع آبی پوشان وجود دارد.
به گزارش ایس��نا، هرویه میلیچ بازیکن س��ابق تیم فوتبال اس��تقلال با پایان فصل مس��ابقات 
لی��گ برتر و با اعلام کادر مدیریت باش��گاه مبن��ی بر حضور این بازیکن در لیس��ت خروجی 
این تیم، جمع آبی پوش��ان را ترک کرد و به کرواس��ی بازگش��ت. این بازیکن با وجود جرایمی 
 ک��ه در خصوص ع��دم پرداخت مطالبات او قید ش��ده بود، چیزی نزدیک ب��ه ۵۰۰ هزار دلار 

از باشگاه استقلال طلب دارد.
میلیچ با وجود گذشت ماه ها از جدایی اش از استقلال همچنان شکایت رسمی ای بابت دریافت 
مطالباتش نکرده است. این بازیکن همچنین تصمیمی برای آینده خود نگرفته است تا به نظر 

برسد شرایط این بازیکن برای آینده خود همچنان در هاله ای از ابهام قرار دارد.
این اتفاقات باعث شد تماسی با میلیچ، بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال داشته باشیم. میلیچ 
در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: باشگاه استقلال اگر بابت مطالباتم با من تماس بگیرد، می توانم 

بر سر مبالغی که از باشگاه طلب دارم با مدیران باشگاه مذاکره کنم.

پیروزی ندا شهسواری در تور جهانی قطر
تیم های دوبل تنیس روی میز زنان ایران در اولین مصاف خود در تور جهانی قطر 

پیروز شدند.
ب��ه گ��زارش ایسنا، تیم ملی تنیس روی میز زنان ایران قبل از حضور در قهرمانی آس��یا در تور 
جهانی قطر شرکت کرده است. در دومین روز این مسابقات مهشید اشتری  و ملیکا کرمی که در 
دور نخست مقابل رقبای خود به برتری رسیده بودند، در دور دوم برابر نمایندگان چین تایپه قرار 
گرفتند و هر دو با نتیجه سه بر صفر شکست خوردند. اما ندا شهسواری در دور دوم مسابقات مقابل 
پینگ پنگ باز هند قرار گرفت و با نتیجه سه بر صفر پیروز شد. شیما صفایی و مریم فرعی نیز روز 
گذشته در رقابت های انفرادی شکست خوردند. به این ترتیب شهسواری تنها نماینده  زنان ایران 
در بخش انفرادی این مسابقات است و چهار پینگ پنگ باز دیگر حذف شدند.   اما در بخش دوبل 
تیم شهسواری و اشتری مقابل نماینده قطر با نتیجه سه بر صفر پیروز شد. همچنین تیم فرعی و 

صفایی هم مقابل تیم اسلوونی  به برتری سه بر صفر رسید.

پاکدل: 

خوشحالم زحمات چندین ماهه دختران به نتیجه رسید
رئیس فدراسیون هندبال گفت: خوشحالم که دختران هندبال ایران علی رغم همه مشکلات 

به نیمه نهایی قهرمانی آسیا صعود کردند و جهانی شدند.
به گزارش ایسنا، علیرضا پاکدل رئیس فدراس��یون هندبال پس از کسب پیروزی تیم ملی 
هندبال زنان مقابل س��وریه و حتمی ش��دن حضور ایران در رقابت ه��ای جهانی اظهار کرد: 
خوش��حالم که ش��یر دختران عزیز کشورمان با غیرت مثال زدن��ی علی رغم وجود مشکلات 
چند روز گذش��ته به خصوص نبود هر س��ه مربی روی نیمکت، توانستند به عنوان یک سرباز 
و به عنوان یک دختر محجبه مسلمان به نیمه نهایی صعود کنند.  وی افزود: خوشحالیم که 
زحمات چند ماهه این عزیزان به نتیجه رس��ید. امیدوارم بتوانند در دو بازی آینده درخشان 
ظاهر ش��وند و پرچم س��ه رنگ کشورمان را به اهتزاز دربیاورند چرا که ش��ایستگی این امر را 
دارن��د و دعا م��ی کنیم این موفقیت تداوم یابد. پاکدل بیان کرد: از حمایت های بسیار خوب 
سجادی وزیر ورزش، معاونان وی و همچنین دکتر صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک 
که از تیم ملی بانوان از تمام جنبه ها حمایت کردند، تشکر می کنم و این پیروزی را به مردم 
کشورم به ویژه خانواده ش��هدا تقدیم می کنم. امی��دوارم ارزش و اهمیت این نتیجه تاریخی 
دانسته ش��ود و حمایت ها از هندبال بیشتر شود. تیم ملی هندبال زنان ایران با پیروزی برابر 
س��وریه در آخرین مسابقه خود در مسابقات قهرمانی آسیا علاوه بر حضور در جمع چهار تیم 

برتر جواز حضور در رقابت های جهانی اسپانیا  را کسب کرد.

رونالدو در ۳۶ سالگی شاداب تر از همیشه
رونالدو در ۳۶ س�الگی توانست رکورد س�ریع ترین بازیکن زمین را در لیگ برتر 

ثبت کند تا نشان دهد سن روی بازی او تاثیر ندارد.
ب��ه گزارش از تایمز، به نظر می رس��د س��ن بر کریستیان��و رونالدو مهاج��م پرتغالی تأثیر 
نم��ی گذارد، زیرا تع��داد گلهای او حتی با افزایش س��ن همچنان افزایش م��ی یابد. بازیکن 
منچستریونایتد در سه بازی اخیر خود مقابل نیوکاسل، وستهام و یانگ بویز چهار گل به ثمر 

رسانده است و از زمان بازگشت به اولدترافورد به بهترین نحو خود را نشان داده است.
در بازی اخیر برای یونایتد، شماره ۷  یونایتد حتی مانند گذشته سرعت بالای بازی خود را 
نشان داد و حداکثر س��رعت ۳۲.۵۱ کیلومتر در س��اعت را ثبت کرد. این بدان معناست که او 
بازی را به عنوان سریعترین فوتبالیست داخل زمین به پایان رساند و آرون وان بیساکا و جارود 
بوئن را پشت سر گذاشت و سریع ترین بازیکن زمین آن هم در سن ۳۶ سالگی شد که بسیار 
جالب توجه است. اوله گونار سولسشایر سرمربی منچستریونایتد پس از بازی مقابل وستهام از 
رونالدو تمجید کرد. این مربی گفت: رونالدو لحظات بزرگ را خلق می کند و بی رحم است.

منچستریونایت��د به لطف مشارکت او در حال حاضر با ۱۳ امتیاز در کنار لیورپول و چلسی 
در صدر جدول لیگ برتر قرار دارد و ش��یاطین سرخ رکورد خود را به ۲۹ بازی خارج از خانه 

بدون شکست در لیگ افزایش داده اند.

محرومیت کنعانی زادگان و جریمه فرشید اسماعیلی 
از سوی کمیته اخلاق

کمیت�ه اخ�اق فدراس�یون فوتبال اح�کام محرومی�ت و جریمه محمدحس�ین 
کنعانی زادگان و فرشید اسماعیلی را اعام کرد.

به گزارش ایسنا، کمیته اخلاق فدراس��یون فوتبال احکام خود را درباره فرشید اسماعیلی و 
محمدحسین کنعانی زادگان، بازیکنان س��ابق استقلال و پرسپولیس صادر کرد. در این احکام 
آمده اس��ت: »فرشید اس��ماعیلی، بازیکن تیم اس��تقلال تهران به پرداخت ۵۰ میلیون ریال 
جریم��ه نقدی محکوم ش��د. ضمنا ادامه فعالی��ت این بازیکن پس از اخ��ذ تاییدیه از کمیته 
اخلاق فدراس��یون فوتبال امکان پذی��ر خواهد بود. به دلیل تخلف��ات محمد حسین کنعانی 
زادگان، بازیکن اس��بق باش��گاه پرس��پولیس، وی به دو جلسه محرومیت تعلیقی به مدت دو 
سال و پرداخت ۲ میلیارد ریال جریمه نقدی محکوم شد. ضمنا ادامه فعالیت این بازیکن پس 
از اخ��ذ تاییدیه از کمیته اخلاق فدراس��یون فوتبال امکان پذی��ر خواهد بود.« در حال حاضر 
نه اس��ماعیلی در لیگ برتر تیمی دارد و نه کنعانی زادگان در فوتبال ایران ش��اغل اس��ت تا 
محرومیت  آن ها اعمال شود. هنوز مشخص نیست که محرومیت بازیکنی مانند کنعانی زادگان 
که از مهره های اصلی خط دفاعی تیم ملی است، در بازی های ملی اعمال می شود یا منوط به 
بازگشت او به لیگ برتر ایران اس��ت. فرشید اسماعیلی هم در اردوی مقدماتی تیم ملی برای 

دیدار با سوریه و عراق حضور داشت که خط خورد.

با حکم وزیر ورزش و جوانان صورت گرفت

انتصاب مشاور وزیر و سرپرست حوزه وزارتی وزارت 
ورزش و جوانان

طی حکمی از س�وی حمید س�جادی، اس�ماعیل احمدی به عنوان مشاور وزیر و 
سرپرست حوزه وزارتی وزارت ورزش و جوانان منصوب شد.

به گزارش وزارت ورزش و جوانان، وزیر ورزش و جوانان با صدور حکمی اسماعیل احمدی 
را به عنوان مشاور خود و سرپرست حوزه وزارتی منصوب کرد. در متن حکم انتصاب احمدی 

آمده است:
برادر بزرگوار جناب آقای دکتر اسماعیل احمدی

باسلام
نظر به تعهد، تخصص و حسن س��وابق مدیریتی- ورزش��ی جنابعالی، به موجب این ابلاغ به 
عنوان »مشاور وزیر و سرپرس��ت حوزه وزارتی« منصوب می شوید. نظر به منویات الهی رهبر 
حکیم و فرزانه انقلاب در حوزه ورزش و جوانان و همچنین اصول و سیاست های دولت مردمی 
و انقلابی در س��ربلندی و س��رافرازی ایران اسلامی، از جنابعالی انتظار می رود با بهره مندی از 
جوانان متخصص انقلابی و برنامه ریزی های لازم مدیریتی- اجرایی، موجبات توسعه، تقویت و 
تعمیق اقدامات گوناگونی وزارتخانه را فراهم نمایید. امید است با اتکال به الطاف خداوند متعال 
و با رعایت اصول »عدالت محوری«، »انقلابی گری«، »مردمداری«، »پاکدستی و فسادستیزی« و 
»قانونمداری« دولت سیزدهم، در انجام وظایف محوله موفق و موید باشید. توفیق روز افزون شما را 

در سایه سار توجهات حضرت ولی عصر )عج(، مسئلت می نمایم.

پاداش والیبالیست های ناشنوا اعزامی به قهرمانی 
جهان ایتالیا مشخص شد

رییس فدراسیون ناشنوایان گفت: والیبالیست های ناشنوا در صورت کسب عنوان 
قهرمانی در مس�ابقات قهرمانی جهان ایتالیا، ۱۰ میلیون پاداش به عنوان پای س�کو 

دریافت خواهند کرد.
مه��ران تیش��ه گران در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: طب��ق قولی که به والیبالیست های 
ناش��نوا اعزام��ی به مسابقات قهرمانی جهان ایتالیا داده ش��ده بود و ب��ا تصویب هیات رییسه 
فدراس��یون، مبلغ ۱۰ میلیون تومان در صورت کس��ب عنوان قهرمانی، ۶ میلیون تومان نقره 
و ۳ میلیون تومان برای برنز به عنوان پاداش پای س��کو برای والیبالیست های ناش��نوا و کادر 
فنی در نظر گرفته ش��ده که در صورت مدال آوری به حساب آنها واریز خواهد ش��د. وی در 
پایان گفت: این پاداش جدا از پاداش��ی است که توسط وزارت ورزش و جوانان به مدال آوران 
پرداخت می ش��ود، البته امیدوارم با حمایت های خوبی که س��جادی وزیر ورزش و جوانان از 
ورزش��کاران ناش��نوا دارد، پاداش مدال آوران ناش��نوا که در حال حاضر ۶۰ درصد افراد سالم 
است، یکسان سازی شود و دیگر از نظر پرداخت پاداش تبعیضی بین مدال آور ناشنوا و افراد 

سالم و معلول در آینده وجود نداشته باشد.

داور بین الملل�ی بس�کتبال ایران که س�ابقه 
قضاوت در مس�ابقات بین الملل�ی و فینال های 
لیگ برتر را دارد، از نحوه عملکرد فدراس�یون 
ب�رای معرف�ی داوران بین الملل�ی و پرداخ�ت 

مطالبات داوران به شدت انتقاد کرد.
حس��ن نیکخ��واه در گفت وگ��و با ایسنا، ب��ا انتقاد 
از عملک��رد کمیت��ه داوران و مسابقات فدراس��یون 
بسکتبال طی چهار س��ال گذش��ته، توضی��ح داد: تا 
س��ال ۲۰۱۷ داوران بین المللی توس��ط امتحان فیبا 
انتخاب می ش��دند که هر چهار س��ال یکبار بود. من 
در س��ال ۲۰۰۵ امتحان دادم، در س��ال های ۲۰۰۸، 
۲۰۱۳ و ۲۰۱۷ در ایران رفرش شدم. بعد از سهمیه 
داوران بین المللی را فدراسیون های هر کشور معرفی 

می کنند که همه در جریان هستند.
او ادام��ه داد: در س��ال ۲۰۱۷ یک مسئول کمیته 
داوران وقت��ی ب��ود که چه��ار دوره کلاس و امتحان 
ب��رای داوران ۲۰۱۷ تا ۲۰۱۹ گذاش��تند و س��پس 
آزمون برای دوره ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۱ گذاشتند که بنده 
در همه آن ها ش��رکت کردم. بنده از س��ال ۲۰۰۵ تا 
۲۰۱۹ داور بین الملل��ی ای��ران بودم. از ۲۷ س��الگی 
بین المللی کار کرده ام که حدودا ۱۴ س��ال می شود. 
ب��رای دوره ۲۰۱۹ هر چهار دوره را امتحان دادیم و 
مطمئنم در همه موارد امتحان هم قبول شده ام چون 
۱۴ سال است در این کار هستم. مگر می شود بعد از 
۱۴ سال بگویند شما بین المللی نیستید و کسی هم 
جواب ندهد؟ آقای سیفی زاده تنها دوره طلایی این 
فدراسیون بود درباره داوری. در این دوره فدراسیون 
تنها همان یک س��الی که سیفی زاده مسئول کمیته 
داوران و مسابقات بود شاهد اتفاقات خوب بودیم، به 
غیر از آن اصلا به داوران ارزش قائل نمی شوند. چهار 
ب��ار برای دوره ۲۰۱۹ و س��پس ۲۰۲۳ از ما امتحان 
گرفتند و الان می گویند جوانگرایی کرده ایم و ش��ما 

نیستید.
داور بین المللی بسکتبال ایران که س��ابقه قضاوت 
در مسابقات��ی چون  آس��یاچلنج بزرگسالان و فینال 
لی��گ برت��ر را دارد، ادام��ه داد: بال��غ بر ۶ ب��ار این  
آقای��ان در کمیته داوران و مسابق��ات تخلف کردند 
که حاصل آن دو س��ال محرومی��ت داوران ایرانی از 
حضور در مسابقات بین المللی بود. الان س��ه سال از 
آن جریان گذش��ته و کسی ه��م نمی گوید نمرات و 
دلی��ل انتخاب ها چه بود. نمی گوین��د بر چه مبنایی 
داوران را انتخ��اب کرده ان��د. آق��ای طباطبایی گفت 

کمیت��ه مسابقات جواب می دهد، ام��ا تا الان جواب 
نداده ان��د. من در آن زمان هم ی��ک مصاحبه درباره 
ش��رایط کمیته داوران انجام دادم که از شانس بنده 
با کنار رفتن مسئول آن زمان نیز همراه ش��د. برای 
بنده س��وال است که چگونه در این دوره اخیر یعنی 
سال های ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۱ و از ۲۰۲۱ تا ۲۰۲۳، بنده 
بعد از ۱۴ س��ال قضاوت در سطح بین المللی، اکنون 
به عنوان داور بین الملل��ی معرفی نشده ام؟ در حالی 
که همه کلاس ها را هم ش��رکت کرده ام و هم نمرات 
را گرفته ام. اگر معیارش��ان برای معرفی داوران سن 
اس��ت، کسان دیگری هم هستند که با س��ن و سال 
بنده معرفی شده اند! بزرگ ترین مشکل ما این است، 
کسی که دو س��ال داوری ای��ران را به گند کشید و 
تخلف کرد، اصلا پاس��خی نداد و جریمه نشد. هنوز 

هم در همین فدراسیون سمت دارد!
او ب��ا انتقاد از نحوه معرفی داوران به فیبا توس��ط 
فدراس��یون ایران نیز گفت: اگر ق��رار بود جوانگرایی 
کنن��د چرا امتح��ان گرفتند؟ هم��ان جوان هایی که 
می گویید، اگر ب��ا پروتکل های فیبا امتحان دهند رد 
می ش��وند. آیتم زبان انگلیسی و تست فیزیکی دارد 
که هر دو آن ها را رد می ش��وند. ب��ه عنوان مثال، تا 
زمانی که دکتری نگیرید، اصلا نمی توانید در دانشگاه 
تدریس کنید، پس کسی که در این سال ها یک بازی 
پلی آف در مرحله نیمه نهایی و فینال را س��وت نزده 

است چگونه از داوران در این سطح امتحان می گیرد؟ 
چگونه چنین کسی با آینده و آبروی داوری بسکتبال 

ایران بازی می کند؟ 
نیکخواه اضافه کرد: در زمان آقای س��یفی زاده که 
اتفاق��ات خوب��ی افتاد، برای ما کلاس های مدرس��ی 
داوری گذاش��تند، اما س��یفی زاده را هم سر اتفاقاتی 
کن��ار زدند. این کلاس های مدرس��ی هم بر اس��اس 
پروتکل های فیبا برگزار شد و ما الان مدرس هستیم، 
اما با این وجود تنها یک نفر که همان مسئول کمیته 
داوران سابق اس��ت همه کلاس ها را برگزار می کند! 
کسی که باعث به گند کشیده شدن داوری ایران هم 
بود. به ما گفتند بعد از این دوره های مدرس��ی کارت 
مدرس��ی به شما می دهند تا تدریس کنید، اما با این 
حال ب��رای آن دوره هم نتیجه و کارتی ندادند. فقط 
میدانیم مدرس فدراس��یون هستیم وگرنه از پارسال 
ت��ا الان یک کلاس هم به م��ا نداده اند که نمی دانیم 
دلیلش چیس��ت؟ امسال دوباره هم��ان کلاس ها را 
گذاش��تند که من گفتم این کلاس ه��ا را گذرانده ام 
ول��ی مدرکی نداده ان��د. متاس��فانه داوری ما خیلی 

مشکل دارد و کسی پاسخگو نیست. 
او با اش��اره به پرداخت نشدن حق��وق داوران نیز 
گفت: چهار س��ال پیش حق الزحمه داوران دویست 
و چهار هزار تومان بود و تا پارس��ال ش��د دویست و 
هفتاد هزار تومان، اما هنوز هم پرداخت نشده است. 

هیچ احترامی به داوران قائل نیستند. اکثر کشورهای 
همسایه ما که س��طح داوری بسیار پایین تری دارند، 
هر س��ال یک پک داوری ب��ه داوران خود می دهند، 
ام��ا این فدراس��یون ما بعد از چهار س��ال حتی یک 
تیشرت هم به داوران نداده  اس��ت و من اصلا معنی 
این کار را نمی فهمم. داوری کار تیمی است و ما تیم 
داوری داریم، پس فدراس��یون باید لباس ست بدهد، 

نمی شود هر داور یک تیشرت جداگانه بپوشد.
متاس��فانه احترامی به داوران قائ��ل نیستند. عین 
حقیق��ت را می گویم ک��ه حق الزحمه م��ن از زمان 
فدراس��یون قبلی پرداخت نشده است و کسی جواب 
نمی دهد. اینکه فدراسیون جدید کار را از فدراسیون  
مستعفی قبلی تحویل گرفته است کاملا صحت دارد، 
اما آیا نباید ای��ن مسائل را برطرف کنند؟ این مبالغ 
ارزش مالی زیادی ندارد و شما هم پرداخت نمی کنید، 

اما حداقل ارزش معنوی ما را از ما نگیرید. 
داور بین المللی بسکتبال ایران در ادامه خاطرنشان 
ک��رد: الان ی��ک کمیته ارزیابی تشکی��ل داده اند که 
اف��راد موج��ود در ای��ن کمیته خودش��ان صلاحیت 
ندارند. کسی که در س��طح بالا داوری نکرده اس��ت، 
چگونه داوری س��طح ب��الا را ارزیابی می کند؟ کسی 
ک��ه دیپلم ندارد، چگون��ه لیسانس تدریس می کند؟ 
نفراتی را در این کمیته گذاشته اند که اصلا در سطح 
بازی های پلی آف لیگ نیستند. اگر فقط می خواهید 
کت��اب قانون را حفظ کنید و بخوانید که بدهید یک 
ف��رد خوش صدات��ر کتاب ها را بخوان��د. هیچ برنامه 
آموزش��ی ب��رای داوران وجود نداش��ت در این چهار 
س��ال، بجز زمانی که سیفی زاده بود و دلیل موفقیت 
او هم استفاده از داوران الیت بود که برای آموزش بر 

اساس پروتکل های فیبا استفاده کرد. 
او در پایان گفت: در یک سال ۲۰ بار کلاس برگزار 
می کنن��د که گوی��ا از نظر مادی ب��رای آقایان خوب 
اس��ت! در زمان ما ی��ک کلاس برگزار میشد و کافی 
بود. در مجموع می خواهم بگویم که متاسفانه ارزشی 
ب��رای داوران قائل نیستند. ما داوران��ی داریم که از 
اه��واز، مشهد و ... به تهران می آیند که هزینه رفت و 
آمد آنها در سال ۱۵ تا ۱۶ میلیون می شود. متاسفانه 
باید این هزینه را از جیب بدهد تا ش��اید س��ال بعد 
هزینه او را بدهند. این واقعا ظلم در حق داوران است 
و این ظلم هم عمدا است. کمیته مسابقات از هر تیم 
لی��گ برتری ۱۱۰ میلیون توم��ان ورودی می گیرد، 

پس چرا حق داوران پرداخت نمی شود؟

نشست کمیس�یون ورزش�کاران کمیته ملی المپیک برگزار و 
پیشنهاداتی نیز برای انتخابات این کمیسیون ارائه شد.

ب��ه گزارش از کمیته ملی المپیک، نشس��ت کمیس��یون ورزش��کاران 
کمیته ملی المپیک با ریاس��ت هادی س��اعی و حضور مجتبی عابدینی، 
بهداد سلیمی، آرش میراسماعیلی، زهرا نعمتی، مهسا جاور، سارا خوش 
جمال فکری، علیداد س��اوه شمشکی، افشین نوروزی و معصومه قربانی 

دبیر کمیسیون در سالن شماره یک کمیته ملی المپیک برگزار شد.
افشین نوروزی س��خنگوی کمیسیون ورزش��کاران در این باره گفت: 
در ابتدای این نشس��ت آقای ساعی از مدال آوران کشورمان در بازیهای 
المپی��ک و پارالمپی��ک توکیو تقدیر و برای ورزش��کاران کش��ورمان در 
رقابتهای پیش رو آرزوی موفقیت کرد و در ادامه آیین نامه پیش��نهادی 
جدید کمیس��یون ورزشکاران توسط اعضا مورد بررسی و تبادل نظر قرار 

گرفت و در ادامه پیشنهادات متعددی در این زمینه مطرح شد.
وی ادامه داد :یکی از پیشنهادات این بود که با توجه به در پیش بودن 
انتخابات برخی فدراسیون های ورزشی، در صورت امکان همه فدراسیون 
ها با انتخابات اقدام به تش��کیل کمیس��یون ورزشکاران مربوط به رشته 
خود نمایند که به هنگام برگزاری انتخابات آن فدراسیون، نماینده ای از 
س��وی کمیسیون ورزشکاران به عنوان ناظر در آن حضور داشته باشد و 
اگر ورزش��کار و قهرمانی که در اردو و یا مسابقات است ولی بنا بر برخی 
دلای��ل نیاز به کمک مادی و یا تامین تجهیزات ورزش��ی دارد، نامه آن 

ابتدا در کمیس��یون ورزش��کاران کمیته مطرح و در کمیته ای تخصصی 
با ریاست بهداد س��لیمی پس از بررسی کارشناسانه آن درخواست و در 

صورت موافقت، به مسئولان مربوطه ارجاع داده شود.
نوروزی تصریح کرد: همچنین پیش��نهاد شد برای انتخابات پیش روی 
کمیس��یون ورزش��کاران، از بین اعضای کمیسیون یک نفر آقا و یک نفر 
خانم که کاندیدای انتخابات نیستند، به عنوان ناظر در آن حضور داشته 

باشند.
س��خنگوی کمیسیون ورزشکاران در ادامه خاطرنشان کرد: اما یکی از 

موارد پیشنهادی نشست امروز این بود که انتخاب نمایندگان کمیسیون 
ورزشکاران جهت حضور در مجمع عمومی می بایست پس از رای گیری 
در میان اعضای کمیس��یون که ش��رایط احراز مندرج در ماده ۵ بند ب 
اساس��نامه کمیته را داشته باش��ند صورت پذیرد و ضمناً اعضای معرفی 
ش��ده از سوی کمیسیون به مجمع، ۴ ورزش��کار آقا و ۲ ورزشکار خانم 

باشند.
عضو کمیس��یون ورزش��کاران ابراز داش��ت: یکی از دیگر پیشنهادات 
مطرح ش��ده این بود ک��ه در انتخابات کمیس��یون ورزش��کاران نفرات 
معرفی ش��ده برای حضور در انتخابات می بایس��ت از س��وی کمیسیون 
 ورزش��کاران خ��ود فدراس��یون ه��ا و با هماهنگ��ی رئیس فدراس��یون 

صورت پذیرد.
وی در خاتمه خاطرنش��ان کرد: همچنین مقرر شد در فرصتی نزدیک 
اعضای کمیس��یون ورزشکاران دیداری با حمید س��جادی وزیر محترم 
ورزش و جوانان داش��ته و برخی پیش��نهادات خ��ود را مبنی بر افزایش 
حقوق ورزش��کاران از سوی صندوق حمایت، بیمه، اشتغال و دیگر موارد 
مطرح شود و برای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون ها فقط سوابق 
م��دال آوری در بازیه��ای المپیک و آس��یایی مد نظر نباش��د بلکه برای 
برخی از رشته های ورزشی که چنین شرایطی ندارند مانند ورزش های 
راکتی س��وابق ورزشکاران از دوران حضور در تیم ملی مدنظر قرار گیرد 

تا بتوانند از این فضا استفاده کنند.

پیشنهادات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک برای برگزاری انتخابات

نیکخواه: حق داوران بسکتبال را می خورند

الهامی: کار بی سابقه ای کردیمتارتار: انتظارات از ذوب آهن معقول باشد

س��رمربی ذوب آهن می گوید باید به او فرصت داده شود تا این 
تیم را به جایگاه اصلی اش برگرداند.

به گزارش ایسنا، مهدی تارتار، سرمربی ذوب آهن پس از دیدار 
دوس��تانه تیمش مقابل نس��اجی اظهار کرد: شرایط خوبی داریم. 
ما تغییرات زیادی داش��تیم و باید از باشگاه بابت جذب بازیکنان 
مدنظرمان تش��کر کنم. برگزاری اردو به شناخت بیشتر بازیکنان 
کم��ک می کند. همچنین بازی های تدارکاتی به ما در پیدا کردن 
ترکی��ب نهایی مان کمک می کند. امیدوارم بتوانیم ش��روع خوبی 
داش��ته باش��یم. در بازی های دوس��تانه که انجام دادیم، عملکرد 

خیلی خوبی داشتیم. ما سیستم های مختلفی را تست کردیم و به اهدافمان رسیده ایم.
او در پاسخ به این سوال که آیا می تواند ذوب آهن را به جایگاه اصلی اش برگرداند، گفت: کار سختی داریم 
ولی ش��دنی اس��ت. ما کاری به س��ال های اخیر نداریم چون ذوب آهن تیم بزرگی است. ما قدم به تیم نایب 
قهرمان آس��یا گذاشته ایم. این موضوع وظیفه ما را سنگین تر می کند ولی باید صبور باشیم. باید در سال اول 
انتظارات از ما معقول باشد. تیمی را جمع کردیم که اگر من باشم و نباشم، تیم خوبی در دو، سه سال آینده 

خواهد داشت.
س��رمربی ذوب آهن درباره نفراتی که به تیمش اضافه شدند توضیح داد: نفرات مدنظر ما تا ۸۰، ۹۰ درصد 
جذب ش��دند. ما نیاز به ترمیم داش��تیم و چون هفت بازیکن لیگ برتری می توانستیم جذب کنیم در بعضی 
پس��ت ها مش��کل داریم. اگر بازیکنی پیدا کنیم که شرایطش از بازیکنان ما بهتر باشد، جذب می کنیم وگرنه 
همین افراد هم ما را به هدفمان می رسانند. تارتار ادامه داد: من کار کردن با جوانان و پیدا کردن استعدادها 
را دوس��ت دارم. حس خوبی به من می دهد. امس��ال هم سعی می کنم این کار را انجام دهم. بازیکنان هم باید 

توانایی استفاده از این فرصت را داشته باشند.
او در ادامه در پاسخ به این سوال که برنامه چند ساله در ذوب آهن دارد و چرا قرارداد بعضی بازیکنان یک 
س��اله امضا ش��ده، گفت: اکثر بازیکنان جدید قرارداد دو ساله و سه ساله بسته اند. در مورد بعضی از بازیکنان 
هم به دلیل شرایط سنی، خود باشگاه هم راغب به عقد قرارداد دو یا سه ساله با آن ها نبود ولی اکثر بازیکنان 
جوانمان قرارداد دو، سه ساله بستند. سرمربی ذوب آهن درباره احتمال استفاده از VAR در نیم فصل دوم، 
بیان کرد: اگر این اتفاق بیفتد من به یکی از آرزوهایم می رسم. نمی گویم به عمد بوده ولی اشتباهات زیادی 
در سرنوش��ت کاری م��ن تاثیرگذار بوده اس��ت. با آمدن VAR بهانه ای نمی ماند و م��ن مربی به چه بهانه ای 
می خواهم س��ر داور داد بزنم؟ همه چیز در همان ۹۰ دقیقه مشخص می شود. از فدراسیون فوتبال و در راس 

آن آقای عزیزی خادم می خواهم که این تکنولوژی را به لیگ برتر بیاورد.

سرمربی نساجی می گوید این تیم با سبقه ۶۰ ساله نباید خانه 
به دوش شود.

به گزارش ایس��نا، س��اکت الهامی، س��رمربی نس��اجی پس از 
برگزاری دیدار دوس��تانه با ذوب آهن در جمع خبرنگاران اظهار 
ک��رد: هر دو تیم خس��ته بودند چون ما دو روز قبل با س��پاهان 
بازی کرده بودیم و ذوب آهن هم دیروز با پیکان بازی کرده بود. 
بازی دوس��تانه جای محک زدن اس��ت و چون تیم ها در شرایط 
بدنسازی هس��تند، کیفیت بالایی ندارد. همچنین چون داوران، 
لیگ برتری نیس��تند، بازی از فرم خودش خارج می شود. نتیجه 

بازی های دوستانه مهم نیست چون تیم ذوب آهن هم خوب بازی کرد. چون تیم ها در دوره بدنسازی هستند، 
نتیجه ی بازی دوستانه قابل استناد نیست.

او درباره جوان گرایی در نس��اجی گفت: موضوع تغییر نس��ل نیست. سال قبل سن تیم مان بالا بود به همین 
دلیل چند جوان از پایه های خودمان و تیم های دیگر به تیم اصلی اضافه کردیم. فکر می کنم در تاریخ نساجی 
کمترین ش��رایطی پیش آمده باش��د که ۶ نفر از رده پایه به بزرگسالان اضافه شوند. این مایه خوشحالی است 
ولی این که نتوانس��تیم تمام بازیکنان پایه را جذب کنیم، برایم کار س��خت اس��ت. البته این موضوع طبیعی 
اس��ت چون س��رمربی تیم امید وقتی می خواهد از تیم جوانان بازیکن انتخاب کند، شاید هشت بازیکن خوب 
وجود داش��ته باش��د اما ۶ بازیکن را به تیم امید اضافه می کند. در هر صورت فکر نمی کنم تیمی در لیگ برتر 
۶ بازیکن از رده های پایه اش به تیم اصلی اضافه کرده باشد. تیم هایی مثل ما باید به جوانان شان بها بدهند تا 
به شرایط آرمانی شان برسند چون ما توان مالی رقابت با تیم های بزرگ را نداریم. مطمئنم این جوانان آینده 
خیلی خوبی خواهند داشت. سرمربی نساجی درباره شرایط لیگ بیست و یکم بیان کرد: امسال پرفشارترین 
لیگ چند سال اخیر را خواهیم دید چون تیم هایی مثل استقلال، پرسپولیس و سپاهان تک ستاره هایشان را 
از دست داده اند و تیم هایی مثل گل گهر به آن ها اضافه شده اند. همه تیم ها نزدیک به هم شده اند و این اتفاق 
خوبی اس��ت. امس��ال بازی ها نزدیک به هم و پرفشار خواهد بود. الهامی در پاسخ به این سوال که چقدر برای 
خودش مهم است که در چمن مصنوعی بازی نکند، توضیح داد: من همیشه گفتم که تیم ما نساجی مازندران 
است. البته الان ما همان چمن مصنوعی را هم نداریم. من از روز اول مخالفتم را با چمن مصنوعی اعلام کردم 
چون مصدومیت ها زیاد می شود. چمن طبیعی ورزشگاه ساری را هم ندیدم. امروز هم زمین چمن انقلاب کرج 
را دیدم که شرایط خوبی نداشت. نوع فوتبال ما، فوتبال روی زمین است و باید چمن خوبی پیدا کنیم. این که 
چمن ورزشگاه وطنی اسفندماه آماده می شود، کار ما را سخت می کند. البته نمی دانم چرا انقدر طول می کشد 

چون اگر خاک برداری کرده باشند نهایتا باید یک ماه زمان لازم داشته باشد.
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